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Z Á P I S N I C A 

z komisie MsZ pre šport zo dňa 7. jún 2023 

 

Prítomní členovia komisie (7):  

Mgr. M. Antálek (predseda), M. Medňanský, L. Bukovčan, Mgr. T. Malek, Ing. M. Nerád, J. 

Adamkovič, K. Fabiánová 

 

Ospravedlnení členovia komisie (0): 

 

Tajomník komisie:  

Mgr. M. Krč 

 

Prizvaní a prítomní:  

 

 

P r o g r a m: 
 

1. Otvorenie 

2. Príprava nového VZN č. ..../2023 - Nar. o dotáciách na podporu športu v meste Stará Turá 

z rozpočtu mesta (finálne schválenie zmien a doplnkov vo VZN) 

3. Rôzne 

4. Záver 

 

 

K   p r i e b e h u   r o k o v a n i a : 

 

1. Otvorenie 

Zasadnutie komisie otvoril o 16.05 hod. predseda komisie p. Antálek. Informoval, že prítomní sú 

všetci členovia komisie. Oznámil, že komisia sa bude riadiť programom, ktorý bol všetkým 

členom doručený spolu s prerokovávanými materiálmi.  

 

Ešte pred hlasovaním vyzval prítomných, či majú návrhy na doplnenie, príp. zmenu programu.  

Nikto nepredložil žiadnu zmenu/doplnenie a tak, za navrhnutý program a prerokovanie 

jednotlivých bodov nasledujúcich po sebe dal predseda komisie hlasovať.  

 

Prebehlo hlasovanie:  ZA    7 

   PROTI   0  

ZDRŽAL SA 0 

 

Komisia berie na vedomie a schvaľuje program dnešného zasadnutia. 

  

2. Príprava nového VZN č. ..../2023 - Nar. o dotáciách na podporu športu v meste 

Stará Turá z rozpočtu mesta (finálne schválenie zmien a doplnkov vo VZN) 

Predseda komisie p. Antálek postupne prešiel a predstavil finálny návrh nového VZN č. ...../2023 

- Nar. o dotáciách na podporu športu v meste Stará Turá a vysvetlil, čo sa menilo, resp. doplnilo 

do konečného znenia. 

Doplnil, že po spracovaní a pripomienkovaní bol dopracovaný aj § 9 - Kontrola športových 

dotácií predmetného VZN.  
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Tajomník komisie doplnil, že daný návrh VZN, bol podľa príslušných legislatívnych predpisov 

zverejnený na úradnej tabuli mesta v stanovenej lehote. Taktiež dodal, že k finálnemu návrhu 

neboli zaslané ďalšie dodatočné pripomienky ani zmeny.  

Vyzval prítomných, aby ešte celý kompletný materiál návrhu VZN skontrolovali aj po 

gramatickej stránke a v prípade nesúladu alebo zachytenej chyby ju oznámili, aby k predloženiu 

na rokovanie MsZ bol materiál pripravený.  

 

Pre kontrolu tajomník komisie ešte raz vyzval všetkých prítomných, či nemajú pripomienku 

alebo doplnenie do tohto materiálu.  

 

Keďže nikto nemal doplňujúce pripomienky k navrhovanému materiálu VZN č. ...../2023 - Nar. o 

dotáciách na podporu športu v meste Stará Turá, vyzval predseda komisie členov k hlasovaniu. 

 

Prebehlo hlasovanie:  ZA     7 

   PROTI    0  

ZDRŽAL SA  0 

 

Komisia pre šport odporúča MsZ v Starej Turej VZN č. ..../2023 - Nar. o dotáciách na 

podporu športu v meste Stará Turá schváliť. 

 

3. Rôzne 

V tomto bode si na úvod zobral slovo predseda komisie p. Antálek a požiadal p. Adamkoviča, 

aby priblížil informácie o možnej rekonštrukcii ihriska a bežeckého oválu pri ZŠ na Hurbanovej 

ul., pretože sa zúčastnil videokonferencie k tomuto projektu.  

 

Člen komisie p. Adamkovič priblížil obsah konferencie a tiež body na ktorých sa predbežne 

dohodli, nakoľko projekt bude podaný do vhodnej výzvy z Ministerstva investícií, regionálneho 

rozvoja a informatizácie. Zároveň dodal, že rozpočtovaná čiastka pre túto rekonštrukciu je  

v rámci oválu 177.000 € avšak boli navrhnuté aj iné varianty s úpravami a tak sa môže táto 

čiastka navýšiť.  

V závere dodal, že bude však náročné všetko časovo stihnúť, nakoľko je potrebné po hodnotení a  

schválení projektu zo strany ministerstva, ho finálne dokončiť do konca aktuálneho roku. 

 

Pán Nerád vysvetlil, že bežecký ovál bol rekonštruovaný aj v priestore futbalového ihriska 

v Piešťanoch a navrhol, pre prípadné informácie s časovým hľadiskom prác kontaktovať daného 

zhotoviteľa, či je reálne takýto rozsah prác stihnúť v termíne. 

 

Pán Adamkovič ešte na záver dodal, že v prípade úspešnej rekonštrukcie bude vhodné sa 

zamyslieť nad otázkou uzamykania priestoru, resp. kontrolného mechanizmu, aby sa daný 

priestor nezničil. Vyjadril spokojnosť nad osadením novej kamery v tomto priestore, ktorá tiež 

zabezpečí už teraz kontrolu.  

 

Do diskusie sa zapojila aj pani Fabiánová, ktorá potvrdila, že skutočne v priestore ihriska, kde 

chodia trénovať beh s deťmi bývajú vždy rozbité fľaše a neporiadok po neprispôsobivých 

tínedžeroch.  

 

Predseda komisie dodal k téme ihrísk, že aj v spojitosti s výstavbou reťazca LIDL v našom 

meste, by malo dôjsť k oprave multifunkčného ihriska na Ul. Dibrovovej a výstavbe nového. 
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Pán Adamkovič sa následne v tomto bode informoval na prevádzku mestskej plavárne 

v športovom areáli. 

 

Informáciu o plavárni podal p. Nerád, ktorý konštatoval, že i naďalej sú problematické vysoké 

ceny energií a ďalšia prevádzka je v nasledujúcom období otázna. Zhodnotil, že ceny za plyn sú 

takmer 3-násobné oproti minulému roku a za energiu 2-násobné.  

 

Ďalej už nemal nikto z prítomných žiadne doplnenie k tomuto bodu rokovania.  

 

 

4. Záver 

Predseda komisie Mgr. Antálek poďakoval prítomným členom za účasť a o 16.55 hod. ukončil 

zasadnutie.  

 

 

 

 

 

 

 

            Zapísal:  Mgr. Miroslav Krč  ....................................... 

             

 

 

Schválil:  Mgr. Matej Antálek ....................................... 

 

 

 

 

Stará Turá 07.06.2023 

 

HLASOVANIE ČLENOV KOMISIE 

  
 

            
 

        

  M. ANTÁLEK J. ADAMKOVIČ L. BUKOVČAN K. FABIÁNOVÁ 

BODY 

PROGRAMU 
ZA PROTI 

ZDRŽAL 

SA 
ZA PROTI 

ZDRŽAL 

SA 
ZA PROTI 

ZDRŽAL 

SA 
ZA PROTI 

ZDRŽAL 

SA 

1. X     X     X     X     

2. X     X     X     X     

  
 

            
 

        

  T. MALEK M. MEDŇANSKÝ M. NERÁD 
   

BODY 

PROGRAMU 
ZA PROTI 

ZDRŽAL 

SA 
ZA PROTI 

ZDRŽAL 

SA 
ZA PROTI 

ZDRŽAL 

SA    

1. X     X     X     
   

2. X     X     X     
   


